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W imieniu mieszkafic6w Wloclawka zwracam sig z uprzejm4 proSbq o wydanie
dyspozycji odpowiednim sluzbom komunalnym by zechcialy wyznaczyd specjalne strefy do
parkowania hulajnog. Mieszkaricy proszq o uporzqdkowanie parkowania hulajn6g w
mieScie. Nie potzeba zadnych stojak6w, poniewaz elektryczne pojazdy ich nie potzebujq,
gdyz same utrzymujq siq w pionie. Strefa parkowania moZe by6 fragmentem chodnika, na

kt6rym mo2na wymalowa6 bialq farbq doS6 du2y prostok4t, a w Srodku rysunek hulajnogi.

Korzystajqcy z hulajn6g czqsto parkujq je w pzypadkowych miejscach, utrudniajqc tym
samym pieszym poruszanie sig po chodniku. lstotne tez jest bezpieczenstwo i pieszych i

u2ytkownik6w. Mieszkaicom zale2y na tym, aby hulajnogi przestaty byc pozucane w
dowolnych miejscach.
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